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Van de redactie 
 
Met de eerste blaadjes valt ook deze Boeselijn bij u op de deurmat. Na een zomer 
die niet lang genoeg kon duren en na vakanties die niet zonnig genoeg konden 
zijn. Een zomer die eerst niet wilde beginnen, maar toen die eenmaal begon, 
iedereen deed genieten van het mooie weer. 
 
Ja, dat is nu voorbij en het gewone leven gaat zijn gang. Het werk is begonnen, 
scholen draaien volop en studies zijn hervat. Als het goed is met nieuwe energie.  
Bij sportvereniging V.O.S. wordt getraind voor de competitie en is er elke 
maandagavond kaarten in het Verscholen Vossennest. Bij Petanque Lijnden gaan 
de leden vol kracht met de jeu de bouleballen aan de slag. Genesius repeteert 
voor de uitvoeringen in november en Oud Doet Wijs pakt het slim aan en legt 
rustig een kaartje.  
Kortom, het gewone leven alsof er niets is gebeurd. 
 
En toch wordt in ons woongebied hard gewerkt. Wie via de Schipholweg richting 
Badhoevedorp rijdt ziet al enkele maanden werkzaamheden in het land achter de 
boerderij van de familie Gijzenberg. Inderdaad, de eerste zichtbare 
voorbereidingen voor de omlegging van de A9. Hier worden drinkwaterleidingen 
verlegt in opdracht van Rijkswaterstaat. In deze Boeselijn leest u hier meer over. 
 
Gaat u echter richting Boesingheliede, dan ziet u werkzaamheden in het land 
achter de boerderij van de familie Kamper. Hier wordt, in opdracht van het 
Hoogheemraadschap Rijnland, gewerkt aan een afvalwater transportgemaal.  
Er wordt een aansluiting op de riolering in de parallelweg langs de Schipholweg 
gemaakt op de afvalwatertransportleiding naar de AWZI in Zwanenburg.  
Wel wat vervelend voor het verkeer op de parallelweg, want er is daar een 
versmalling in de weg. Even uitkijken dus. 
 
Gaat u richting Zwanenburg over de IJweg dan komt u werkzaamheden tegen van 
de Gasunie. Het gasleidingnet (aangelegd in 1976) wordt hier verdubbeld. Ter 
hoogte van de paardenrenbaan kruist dit netwerk de Schipholweg. Het tracé loopt 
van Beverwijk naar Wijngaarden in Zuid-Holland en is 91 km lang. Deze 
uitbreiding is nodig i.v.m. een toenemende vraag naar aardgas. 
De werkzaamheden aan het gasnetwerk gaan ongeveer een jaar duren.  
 
Wilt u meer weten over al deze werkzaamheden dan levert even zoeken op het 
internet al gauw heel veel informatie op. Zo lazen wij bijvoorbeeld dat de 
gasleiding maar liefst 1,22 m in doorsnede is. Toch een heel verschil met de 
leiding die het huis binnenkomt. 
 
 

 
Met deze eerste Boeselijn is ook de start van het verenigingsjaar 2013/2014 weer 
een feit. Wij gaan met frisse energie een jaar opzoek naar alle nieuwtjes die 
belangrijk zijn voor u om te lezen. Uiteraard kunt u daarbij helpen door ons te 
voorzien van informatie. Wij bedanken alle adverteerders en sponsoren weer voor 
hun bijdragen, want zonder hun financiële steun kunnen wij geen Boeselijn 
maken.  
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn 
De Redactie 
 
   

*-*-*-*-*-* 
 

 
Groenste idee voor de Haarlemmermeer 2013 
 
Duurzaamheid loont, dat vindt de gemeente Haarlemmermeer.  
Voor haar inwoners, bedrijven en voor onze toekomst.  
Dat idee wordt ondersteund en verspreid door het voor de tweede keer uitroepen 
van het Groenste idee van Haarlemmermeer. Inwoners, instellingen bedrijven 
kunnen net als in 2011 energiebesparende ideeën indienen.  
 
Een vakbekwame jury beoordeelt de ideeën, maar ook bewoners kunnen 
aangeven welk idee zij het beste vinden. Nieuw is dat de meest kansrijke ideeën 
worden gekoppeld aan een ‘Crowdfunding’ organisatie en partner van het 
Groenste Idee, OnePlanetCrowd (OPC).  
Het Groenste idee biedt 100.000 euro aan subsidie en 150.000 euro aan 
investeringsruimte met een ‘revolving fund’ voor bewoners, bedrijven, organisaties 
en instellingen die zelf concreet willen bijdragen aan het verduurzamen van de 
directe woon-, werk-, leer- en beleefomgeving in Haarlemmermeer.  
 
Om aandacht te geven aan het Groenste Idee, is afgelopen week een niet 
bestaand idee geopperd in de media via Geenlightdisctrict.nl. Hierbij werd 
geopperd dat op alle lantaarnpalen van de gemeente een windmolen bevestigd 
zou worden teneinde meer duurzame energie op te wekken in de gemeente.  
 
Het is vorige week door het ‘Green light district’ naar buiten gebracht, maar is 
onderdeel van de campagne van het Groenste idee.  
Heeft u een beter idee dan die van Green light district?  
Dien het in en maak kans dat uw idee wél werkelijkheid wordt.  
Lees meer op www.haarlemmermeer.nl of  www.groensteidee.nl  
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Contributie dorpsraad 
Het is weer ruim twee jaar geleden dat wij om uw 
contributie bijdrage hebben gevraagd. Daarom nu weer 
een verzoek. 
U geeft met uw betaling aan lid te willen zijn van de 
dorpsraad Lijnden/Boesingheliede. Voor twee jaar 
bedraagt de contributie 15,- euro. 
Wij kunnen hiervoor geen acceptgiro's, herinneringen enz. gaan versturen. 
Daarom verzoeken wij u vriendelijk om zelf actie te ondernemen en de contributie 
zelf  over te maken: 
Dus 15,- euro per gezin, over te maken op rekeningnummer: 324545312 ten name 
van dorpsraad Lijnden/Boesingheliede, onder vermelding van: contributie 
2013/2014. 
 
Vergaderdata bestuur dorpsraad 
Tijdens de laatste bestuursvergadering is besloten om de vergaderdata te 
wijzigen. In plaats van iedere laatste woensdag van de maand, vergadert het 
bestuur van de dorpsraad iedere laatste donderdag van de maand vanaf 19.30 
uur. Dit zijn voor 2013 nog de volgende data:   
donderdag 26 september, donderdag 31 oktober en donderdag 28 november.  
In december vergaderen we niet. 
We doen ons best om de vergadering zoveel mogelijk in de Boeselijn en op onze 
website (www.dorpsraadlijnden.nl) te vermelden. 
 
Schouw 
In de vorige Boeselijn lieten wij u al weten dat de gemeente heeft aangegeven 
binnenkort een schouw te willen houden in en rond Lijnden. 
Tijdens een schouw worden gemeenteambtenaren en vaak ook een aantal 
wethouders en raadsleden, soms zelfs de burgemeester, door een gebied 
rondgeleid door inwoners van dat gebied (in dit geval een aantal leden van de 
dorpsraad). Tijdens de rondleiding worden de mensen van de gemeente gewezen 
op de punten in het gebied die verbeterd kunnen worden.  
 
Wij vroegen u daarbij ook om verbeterpunten door te geven aan ons. Inmiddels 
hebben wij één reactie mogen ontvangen, waarin wij worden verzocht om tijdens 
de Schouw in ieder geval te attenderen op het parkeren bij de Nieuwerkerkerstraat 
hoek Raasdorperweg. Wij zullen dit punt uiteraard tijdens de Schouw op de 
agenda zetten.  
 
 
 

Andere punten die wij voor de schouw op de agenda zetten zijn:  
- het voetpad langs de Hoofdvaart oostzijde,  
- wateroverlast onder de viaducten aan beide zijden van de Hoofdvaart,  
- de kruising tussen het weggetje vanaf het Bedrijventerrein naar de Hoofdvaart   
(westzijde, naast Hoofdweg 64). 
 
Heeft u ook nog verbeterpunten, laat het dan zo snel mogelijk weten aan de 
mensen van de dorpsraad, dan kunnen wij deze misschien nog op de agenda 
zetten.  
Wilt u graag bij de “schouw” of rondleiding aanwezig zijn, laat het ons dan ook 
even weten. De schouw zal waarschijnlijk op de fiets plaatsvinden. De datum en 
tijd zijn nog niet bekend.  
Uw verbeterpunten en mooie punten kunt u melden bij Jos Weel (023-5551264) of 
via het secretariaat, Inge Visser, (023-5552150 tussen 18.00 en 20.00) of per mail: 
secretaris@dorpsraadlijnden.nl  
 
Inbraken 
Helaas hebben wij de laatste weken veel berichten gekregen over inbraken in 
woningen in Lijnden. 
Van de website: www.politie.nl: 
"Woninginbraak kan een grote impact hebben op uw gevoel van veiligheid, Er zijn 
vreemden in uw huis geweest, ze hebben aan uw bezittingen gezeten en 
misschien waardevolle spullen meegenomen. Helaas komt woninginbraak 
regelmatig voor. De politie doet er veel aan om inbrekers op te pakken. Zelf kunt u 
er met verschillende maatregelen voor zorgen dat inbreken in uw woning niet 
makkelijk is. De meeste inbrekers gaan voor een snelle buit. Hoe langer ze bezig 
zijn uw woning binnen te komen, hoe groter de kans dat ze het opgeven. 
HOE KUNT U DE KANS OP INBRAAK VERKLEINEN. 
- zorg voor goede sloten en cilinders op deuren en ramen; 
- doe deuren en ramen op slot; 
- laat geen sleutel in de voordeur zitten, inbrekers kunnen via de brievenbus met 
een ijzerdraadje o.i.d. de sleutel draaien. Dit geldt ook voor ramen, haal sleutels 
uit raamboompjes. Door een gaatje te boren in een raamkozijn, kunnen inbrekers 
ramen openen." 
Voor meer tips: www.politie.nl/onderwerpen/woninginbraak.html. 
 
En bel de politie als u iets verdachts ziet of hoort! 
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Helaas geen burendag 
Vanwege de drukte rond de jaarvergadering, vakantie van bestuursleden en ook 
een beetje bij gebrek aan ideeën waren wij dit jaar te laat voor het aanvragen van 
een subsidie bij het Oranjefonds voor Burendag.  
Burendag wordt dit jaar gehouden op 20, 21 of 22 september. Maar helaas doen 
wij vanuit de dorpsraad dit jaar niet mee. 
Wij bewaren ons idee nu voor NL Doet ook van het Oranjefonds in maart 2014. En 
zullen ons best doen om daarvoor wel op tijd subsidie aan te vragen. 
Mocht u nog ideeën hebben voor NL Doet dan horen wij dat graag. U kunt voor uw 
idee uiteraard ook zelf subsidie aanvragen bij het Oranjefonds. 
 
Klaverjassen op zondag  
Helaas voor de mensen die graag klaverjassen was er een zomerstop van 1 mei 
tot 1 september. 
Maar vanaf september kunt u weer komen klaverjassen. En wel op 8 september 
en op 22 september (LET OP, dit zijn afwijkende data ten opzichte van de 2e en 4e 
zondag van de maand). Vanaf oktober is het klaverjassen wel weer op iedere 2e 
en 4e zondag van de maand. Het klaverjassen is in de Vluchthaven van 13.00 tot 
17.00 uur. Kosten zijn 3,50 euro per persoon per keer. Meer informatie hierover 
kunt u krijgen via Jos Weel (023 -5551264). 
 
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl 
Voor verdere informatie verwijzen we u naar deze website.  
 
 

*-*-*-*-* 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

De redactie van de Boeselijn feliciteert 

Ernst van Woerkom met het 5-jarig bestaan van 

de winkel Bloemservice aan de Schipholweg. 

 

Wij wensen hem en iedereen van 

de leukste winkel van Lijnden 

Veel Succes en Geluk!! 



_______________________ ________________________               
 

jaarvergadering	  dorpsraad	  
 
Jaarvergadering over 2012 
De jaarvergadering werd gehouden op woensdag 3 juli 
jl. in de Vluchthaven. Alhoewel de opkomst niet groot 
was, was het wel een productieve vergadering.  
 
We hebben gesproken over het voortbestaan van de 
Vluchthaven en uitgesproken dat we voor de verenigingen die er nu gebruik van 
maken zeker onze best blijven doen om de Vluchthaven open te houden. 
Ondanks de weinig optimistische financiële cijfers.  
In plaats van de gebruikelijke uitleg met PowerPoint presentatie van Louis van 
Daalen werd het financiële jaarverslag gekopieerd en rondgedeeld. Gelukkig 
heeft Joop Baars aangegeven onze nieuwe penningmeester te willen worden.  
 
Hij zal de dorpsraad in ieder geval begeleiden naar het beheer van de 
Vluchthaven door stichting Maatvast. Stichting Maatvast is door de gemeente 
opgericht op het beheer van dorpshuizen in de Haarlemmermeer te gaan 
exploiteren. Wij willen graag bij deze stichting worden ondergebracht zodat wij als 
dorpsraad weer (leuke) dingen voor Lijnden en Boesingheliede kunnen 
organiseren en niet al onze tijd op gaat aan de exploitatie van de Vluchthaven. 

 
Louis en Kasia van Daalen hebben 
aangegeven om vanaf de jaarvergadering 
te stoppen met hun werkzaamheden voor 
de dorpsraad. Louis van Daalen als 
bestuurslid en penningmeester  en Kasia 
van Daalen als bestuurslid en notuliste.  
 
Wij vinden dit uiteraard bijzonder jammer, 
maar zij hebben zich nu 10 jaar ingezet 
voor de inwoners van Lijnden en wij willen 
hun hiervoor dan (nogmaals) bedanken: 
Louis en Kasia bedankt voor jullie 
enorme inzet!  
Wij wensen Louis en Kasia het allerbeste 
en hopen ze nog vaak tegen te komen in 
en om Lijnden. 

Tijdens de jaarvergadering hebben wij aan het einde afscheid van beide genomen 
met voor Kasia een hele mooie bos bloemen en voor Louis een zuivelmand.  
 
 
 

 

Ee
nzelfde mand hebben wij overhandigd aan Joop Baars als dank voor zijn lezing 
over het ontstaan van Lijnden: Lijnden, natte verveners werden droge verveners. 
Maar werd het lelijke eendje ook die mooie zwaan?  
Meer hierover (en meer) kunt u bekijken in het Historisch Museum Haarlem-
mermeer aan de Kruisweg (naast Claus) in Hoofddorp. 
 
Na de voordracht van Joop kletsten we nog gezellig met elkaar na. 
 

*-*-*-* 
 
Dan nogmaals de oproep voor nieuwe bestuursleden  
 
Wij zoeken nieuwe bestuursleden 
Een bestuurslid (die eventueel ook kan en wil notuleren, of dit wil proberen); 
Nog meer bestuursleden zijn natuurlijk ook welkom. 
 
Wilt u meer weten over wat het inhoud om bestuurslid te worden van de 
dorpsraad, neemt u dan gerust contact op met één van de leden van de 
dorpsraad of met het secretariaat (Inge Visser). Dit laatste kan via email: 
secretaris@dorpsraadlijnden.nl of telefonisch op nummer: 023- 5552150 (graag 
tussen 18.00 en 20.00 uur). 
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Afscheid 
 
Elders in deze Boeselijn kon u al lezen dat Kasia en ik na 10 jaar stoppen met 
onze werkzaamheden voor de Dorpsraad. We zijn in de gemeente 
Haarlemmermeer in goed gezelschap: ook wethouder van Dijk en wethouder 
Bezuijen houden er na 10 jaar mee op. Zij zijn inmiddels vertrokken als u dit leest.  
 
Wij blijven in elk geval wel hier. Dat we ermee stoppen is helaas noodzakelijk 
i.v.m. zakelijke beslommeringen. Stoppen we dan overal mee? Nee er zijn nog 
een aantal taken die we nog steeds zullen blijven verrichten voor de Dorpsraad. 
Het dossier Geluidsoverlast is zoiets. In elk geval actueler dan ooit. Door de mooie 
zomer en de daarbij behorende windrichting hebben we kunnen ervaren wat het 
betekent als de huidige route permanent wordt en het aantal vluchten blijft 
groeien. 
 
De beide wethouders die nu vertrokken zijn hebben weinig voor Lijnden gedaan. 
Met de heer Bezuijen hadden we nog wel eens contact. Hij vond het allemaal erg 
vervelend voor Lijnden, maar verder dan deze constatering zijn we nooit gekomen. 
Wethouder van Dijk heeft als een van zijn laatste daden nog een brief verzonden 
naar het ministerie van I & M, waarin hij verzoekt om de stand van zaken omtrent 
het instellen van een vast draaipunt. Ik citeer uit de brief van 11 juli jl: 
 
Als Haarlemmermeer hechten wij veel waarde aan het onderzoek naar een vast 
draaipunt, omdat dit eventueel positieve effecten zou kunnen hebben op de kern 
Lijnden. Daarom wil ik u langs deze weg een laatste stand van zaken vragen wat 
betreft het onderzoek naar een vast draaipunt.  
 
Dat is in elk geval iets. Een antwoord van het ministerie is nog niet ontvangen.  
 
Ook mijn contactpersoon bij NOMOS heeft een andere functie gekregen. De 
rapportage is daardoor niet meer up-to-date. De nieuwe contactpersoon moet 
kennelijk wat “achter de broek gezeten” worden. 
 
Schadeschap Schiphol 
Van enkele inwoners mocht ik rapporten ontvangen van de besliscommissie 
Schadeschap Schiphol. Die voeg ik bij ons uitgebreide dossier over dit onderwerp, 
want samen met onze buren voeren wij ook al zo’n jaar of 5 een vruchteloze strijd 
met advies- en besliscommissie. In BLRS verband trekken we dat ook wat breder.  
 
Er zit daar veel ervaring en we houden dus wederzijds de uitspraken van de 
adviescommissies en besliscommissie tegen het licht in de hoop daar wat wijzer 
van te worden. Tot nu toe lijkt het er veel op dat het Schadeschap uitsluitend NIET 
wenst uit te keren. 

 
Ik zou graag in het bezit komen van zoveel mogelijk materiaal over dit onderwerp. 
Daarbij interesseert het mij met name als er positieve uitspraken zijn geweest en 
op welk LVB dit is gebaseerd. Voert u ook een procedure? Stuur mij dan de 
laatste stand van zaken. Dat mag gewoon als kopie in onze brievenbus aan de 
Nieuwerkerkerstraat 34 worden gedeponeerd, of als digitaal document naar 
louis@van-daalen.nl  
 
Website, Facebook en YouTube 
Ook deze zgn. “nieuwe media”  zullen waar nodig nog door mij worden 
bijgehouden. Heeft u iets te melden, leuke filmpjes of foto’s van Lijnden, stuur ze 
naar mij. Dat hoeft niet allemaal actueel te zijn. Ook oude foto’s zijn van harte 
welkom om ons elektronisch dorpsarchief te vullen. 
 
Tot ziens! 
Kasia en Louis van Daalen 
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Verleggen leidingen 
Op de plek van de toekomstige aansluiting Badhoevedorp (T106), liggen leidingen 
onder de grond. Leidingen die onder andere Amsterdam voorzien van drinkwater. 
Voordat de aannemer werkzaamheden aan het nieuwe tracé kan verrichten, 
moeten deze leidingen verlegd worden. 
 

 
het verleggen van waterleidingen door open ontgravingen 
 
In opdracht van Rijkswaterstaat verlegt het bedrijf Visser & Smit Hanab 5 
waterleidingen van PWN en Waternet door middel van open ontgravingen. Deze 
werkzaamheden zullen plaatsvinden van februari tot december 2013. 
 
Een complexe klus 
Logistiek gezien is de klus complex. Het is praktisch onhaalbaar om eerst alle 
nieuwe leidingen aan te leggen en daarna de bestaande leidingen hierop aan te 
sluiten. Daarom zullen iedere keer 1 of 2 leidingen worden aangelegd, 
aangesloten en worden de oude leidingen verwijderd. Hierbij dienen de overige 
leidingen tijdens de werkzaamheden in gebruik te blijven, ondanks de 
graafwerkzaamheden eromheen. 
 

 

De aanwezigheid van de nabij gelegen hoogspanningskabel van TenneT brengt 
daarnaast nog extra uitdagingen met zich mee. Zowel tijdens de uitvoering als in 
de gebruiksfase worden er daarom extra veiligheidsmaatregelen genomen, zoals 
het aanbrengen van een beschermende wand naast de Tennet-leiding. 
 
Weinig overlast 
De impact van de werkzaamheden op de omgeving zal gering zijn. Het verkeer 
wordt minimaal gehinderd door het aanleggen van een werkweg van de Hoofdweg 
naar het werkterrein, parallel gelegen aan de Schipholweg. Tijdens de 
werkzaamheden wordt ook rekening gehouden met broedvogels, vleermuizen en 
de rugstreeppad, dieren die in dit gebied voorkomen. 
 
PWN en Waternet 
PWN en Waternet verzorgen samen de drinkwatervoorziening in Noord-Holland. 
Globaal geldt dat de afdeling Drinkwater van Waternet verantwoordelijk is voor de 
zuivering, transport en distributie van drinkwater in Amsterdam en omgeving. PWN 
is dit voor de rest van Noord-Holland. Van de te verplaatsen leidingen is één een 
drinkwaterleiding van PWN, deze is 500 millimeter doorsnede. De andere 4 
leidingen betreffen transportleidingen van Waternet met proceswater en 
drinkwater en hebben diameters van 1200 en 700 millimeter. 

 
 

*-*-*-*-*-* 
 

Planning A9 
 
Juni– oktober 2013 Inrichting bouwketenterrein aan Schipholweg 
September – 
november 2013 

Onderzoek naar niet gesprongen explosieven uit de 
Tweede Wereldoorlog 

Medio sept.  2013 Slopen eerste opstallen (incl. brandweeroefening) 
Medio november 2013 Officiële start van de aannemer met de daadwerkelijke 

aanleg van de A9. 
Januari 2014 Start verleggen kabels en leidingen door de aannemer 
Februari 2014 Start werkzaamheden Loevesteinse Randweg/ 

Busbaan op Schipholterrein 
En dan: 
Het nieuwe tracé kan, naar verwachting, gefaseerd in 2017 opengesteld 
worden voor verkeer. 
 In 2018 wordt het huidige tracé, dat nu door Badhoevedorp loopt, gesloopt. 
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Het gemaal 
 

Herbestemming gemaal De Lynden: een update 
 
Tijdens Open Monumentendag op zaterdag 14 september was gemaal De Lynden 
open voor publiek. Ondanks de regen, de kou en de straffe wind, kwamen toch 
nog 140 mensen een kijkje nemen, waaronder opvallend veel buurtbewoners.  En 
dat is niet zo gek, want het gemaal is een beeldbepalend gebouw in Lijnden en 
staat symbool voor de geschiedenis van de Haarlemmermeer.  Omwonenden 
waren natuurlijk vooral geïnteresseerd in de restauratie en de plannen voor een 
restaurant in het gemaal. Voor degenen die niet in de gelegenheid zijn geweest 
om langs te komen lichten we – BOEi – hieronder graag toe hoe het er op dat front 
momenteel voor staat.  
 
SSCCHHOOOORRSSTTEEEENN  IISS  AALL  BBIIJJNNAA  KKLLAAAARR  
Waarschijnlijk heeft u het wel gemerkt: de schoorsteen is voor de zomer al voor 
een groot deel gerestaureerd. Mede dankzij een bijdrage van de gemeente 
Haarlemmermeer is de schoorsteen door een gespecialiseerd bedrijf onder 
handen genomen. Het metselwerk is gerepareerd en van binnen is de 
schoorsteen, die vol zat met roet, schoongemaakt.  
 
VVEERRVVOOLLGG  RREESSTTAAUURRAATTIIEE  
Op dit moment werken we toe naar de tweede stap van de restauratie: de casco-
restauratie van de rest van het gemaalcomplex. BOEi is bezig met de financiering 
hiervoor en heeft een restauratiesubsidie aangevraagd bij de Provincie Noord-
Holland. Inmiddels zijn ook alle procedures doorlopen om de voormalige 
ketelhuizen aan de Akerdijk te kunnen herbestemmen als horecagelegenheid, 
want alleen als het gemaal een nieuwe functie krijgt, kan het behouden worden 
voor de toekomst.  
 
PPLLAANNNNEENN  RREESSTTAAUURRAANNTT  
Er is een serieuze kandidaat in beeld, een restaurateur van naam, die een 
waardige invulling kan geven aan het gemaal. In de eerste schetsen van de 
architect is te zien hoe het middendeel van het ketelhuis het hart gaat vormen van 
het restaurant. Aan de ene kant komen de toiletten en de entree, aan de andere 
kant de open keuken. Op het terrein zelf komen parkeerplekken voor de gasten en 
ook is er een klein terras voorzien. Als alles doorgaat krijgt Lijnden er een 
restaurant bij, dat het omrijden waard is en waar duurzaamheid en pure, eerlijke 
producten hoog in het vaandel staan.   
 
PPLLAANNNNEENN  PPOOMMPPGGEEBBOOUUWW  
Het voorste gedeelte van het gemaal, waar de monumentale pompinstallaties 
staan, blijft voorlopig intact. Er wordt nog gezocht naar een passende invulling 

voor dit gedeelte; een functie die recht doet aan het monument en aanvullend is 
voor het restaurant. Te denken valt aan een winkel voor regionale producten of 
een kleinschalige evenementenlocatie. 
 
PPLLAANNNNIINNGG  
BOEi streeft er naar om vroeg in het nieuwe jaar (2014) met de restauratie te 
beginnen, die naar verwachting een jaar in beslag zal nemen. Het meest ideale 
scenario zou zijn dat het restaurant kan openen voor kerstmis van 2014. We 
houden u op de hoogte! 
 
SSAAMMEENNWWEERRKKIINNGG  RRIIJJNNLLAANNDD  EENN  BBOOEEII  
Het Hoogheemraadschap van Rijnland wil dat erfgoed zoals het gemaal De 
Lynden goed wordt overgedragen en heeft daarom in 2012 besloten 
het gebouw onder te brengen bij BOEi. BOEi is een non-profit organisatie die zich 
bezighoudt met de herbestemming van industrieel, religieus en agrarisch 
erfgoed. BOEi begeleidt de herbestemming en bouwt nieuwe functies in.  
 
GGEESSCCHHIIEEDDEENNIISS  VVAANN  GGEEMMAAAALL  DDEE  LLYYNNDDEENN  IINN  HHEETT  KKOORRTT  
Het gemaal De Lynden werd in 1847 gebouwd in opdracht van de 
Staatscommissie van beheer en toezicht voor de droogmaking van de 
Haarlemmermeer. Het bouwkundige ontwerp  is van J.A. Beijerinck. Het gemaal 
heeft, samen met de gemalen De Cruquius en De Leeghwater, de 
Haarlemmermeer in de periode 1849 – 1852 drooggepompt. Het gebouw is in 
neo-gotische stijl in baksteen opgetrokken en is een mooi voorbeeld van de uit 
Engeland afkomstige zogenoemde industriële bedrijfsgebouwenbouwtrant. In 
2005 is het gemaal buiten gebruik gesteld en door een nieuw gemaal vervangen. 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Tropische bazaar 
 
Zaterdag 21 en zondag 22 september van 10.00 tot 20.00 uur is er “open huis” bij 
de Vluchthaven met een Tropische bazaar.  
 
Zowel zaterdag als zondag zullen er gezellige optredens zijn van muziek, zang en 
dans. Op zaterdag zijn dat JFPretenders, Glenn Stevens en Dansgroep Sarastri. 
Op zondag zullen voor u optreden: Rocking Dynamites, Margie C. en Tress 
Lombok. 
 
Alles met een beetje Indisch sfeertje en heel veel lekkernijen, heerlijke hapjes en 
drankjes. 
Er is ook een braderie / kofferbakmarkt, kraampjes met oosterse en tropische 
koopwaar en lekkers, een rad van avontuur, wellness, kleding, speelgoed, boeken 
en nog veel meer. 
 
U kunt zelf een kraampje huren voor 15,- per dag of 20,- voor het hele weekend. 

Meer informatie bij Sennie 
telefoon 06-245 350 15. 
 
Een mooie gelegenheid om ook 
eens te komen kijken in uw 
buurthuis de Vluchthaven. 
 
Met dit evenement hoopt de 
organisatie (o.a.) mensen te 
bereiken die misschien in een 
club zitten, maar geen ruimte of 
zaal hebben, om zo op een 
gezellige manier kennis te 
maken met de Vluchthaven.  
 
Voor een feestje of (bedrijfs-) 
receptie is uw buurthuis ook te 
huur.  
 
Kom ook genieten! 
 
De Vluchthaven 
Schipholweg 649, Lijnden 
Zaterdag 21 en zondag 22/9 
Van 10 tot 20.00 uur 
Gratis entree 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Oud doet wijs 
 
Ik ga u eerst even feliciteren. Waarom...? 
Nou, we hebben een nieuwe koning. De inhuldiging was zo mooi, het leek wel een 
sprookje, met onze nieuwe koning en koningin en prinsesjes. Heeft u er ook zo 
van genoten? 
Het was een prachtige dag met oranje randje. 
En weet u dat ome Jan Markus de koningslinde geplant heeft? 
Als oudste inwoner mocht hij de wethouder helpen en ook de schop ter hand 
nemen. 
Maar dat was voor de zomer… 
Nu is ook de koning al aan het werk. Hij heeft zijn eerste troonrede voorgelezen en 
koningin Maxima zag er prachtig uit. 
 
Drie maanden vakantie, dat is wel erg lang. 
Gelukkig is onze zomer heerlijk geweest. Soms was het zo dat je een Spaanse 
siësta nodig had. Je kon ’s middags beter even lekker niets doen bij temperaturen 
tot de dertig graden. 
 
Inmiddels is de eerste klaverjas-middag alweer geweest. 
Het was erg gezellig om alle bekenden weer te treffen en te spreken, en natuurlijk 
een spelletje te kaarten!!  
Nog niet alle tafeltjes waren bezet, maar als u gaat vertellen dat het bij ons 
gezellig kaarten is, dan komen er vast meer belangstellenden. 
 
Over het parkeer probleem is goed gesproken met alle betrokkenen, dus we 
hopen dat het deze winter beter zal gaan. 
Laten we er weer een leuk en spannend jaar van maken. 
 
In het weekend van 21 en 22 september is er een rommelmarkt in de Vluchthaven, 
u leest er verder nog wel over. Het is ook ten bate van onze club. 
Komt U even gezellig kijken. 
 
 Wil Blauwhoff 
 

*-*-*-*-*-* 
 

De redactie van uw buurtblad bereikte het bericht dat 
de heer Gerrit van der Oord op 18 augustus is overleden. 

 

De heer vd Oord woonde op Hoofdweg 113 en is 83 jaar geworden. 
 

Wij wensen familie en nabestaanden sterkte in deze moeilijke tijd 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

genesius 
 
Dag lezers  van de Boeselijn, 
 
Ik zal me eerst even kort voorstellen, ik ben Annet  Meijer, 48 jaar en sinds 14 jaar 
lid van de toneelvereniging Genesius.Wonend in Hoofddorp maar iedere dinsdag 
en soms vaker te vinden in Lijnden.... Ik heb het stokje overgenomen van Monique 
Thomas die het neerlegt nadat zij meer dan 20 jaar met heel veel liefde voorzitter 
is geweest  van de K....club. 
 
Een paar weken geleden zijn we weer begonnen met toneel, heerlijke bruine 
gezichten, vakantieverhalen, vol energie.... wat hadden we een heerlijke zomer 
he..... Het slechte voorjaar werd helemaal vergeten.  
Tja, en daar stonden we weer, hup aan de bak... met de bedoeling om 23 en 30 
november iedereen weer een leuke toneelavond te bezorgen! 
Dus als U het vast in Uw agenda noteert...... 
 
Boer zoekt vrouw 
Nee, Yvon Jaspers zult u zeker niet zien op het  toneel van Genesius.  
Wat u wel krijgt te zien is het stuk “boer zoekt vrouw” van C. Slijkoord.  
 
ln dit toneelstuk maken we kennis met Bertus (Jerry Vroege, ja ja, hij is weer 
terug...), een enigszins wereldvreemde, verstokte vrijgezel die nog steeds bij zijn 
ouders op de hoeve woont. Deze hoeve wordt al sinds vier generaties bewoond 
door de huidige familie.  
 
De ouders (Jan Baars en Aafke Stokman) van Bertus hebben slechts één 
diepgewortelde wens: Ze hopen dat zich ooit nog eens een vijfde generatie op de 
boerenhoeve mag aandienen. 
Maar aangezien Bertus de enige 
zoon is en zijn medewerking 
helaas onontbeerlijk is, lijkt het 
erop dat deze wens altijd een 
wens zal blijven.  
 
Zijn moeder, Neeltje, legt zich 
echter niet zomaar neer bij het 
schijnbaar onvermijdelijke. Ze 
schrijft een brief naar de redactie 
van het bekende tv-programma 
"Boer zoekt vrouw". Als ze nul op 
het rekest krijgt, gaat de 
trukendoos van Neeltje pas echt 

open.  
 
 
Zo plaatst ze contactadvertenties die tot de meest onverwachte, krankzinnige 
situaties leiden.  
Alle bemoeienissen van Neeltje ten spijt, lijkt het erop dat Bertus voor altijd als 
vrijgezel door het leven zal gaan. Of toch niet...?  
Dan zijn er nog een aantal dames (Nora Steenwijk, Loes Pauw, Cheryll den Berg, 
Danique vd Berg en Jolanda de Meijer) die langskomen en/of hulp in het huis 
bieden....  
 
Met  een fantastisch decor, prima spelers en geregisseerd door Wybe van Est  zijn 
we ervan overtuigd dat het weer een leuke avond wordt...  
 
U komt toch ook?   
 
Vr groeten   
Annet Meijer 
Voorzitter 
 

 
Nog even dooroefenen en dan wordt het net als vorige keer een prachtig succes!! 
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Vos Handbal 
 
Inmiddels zijn we al weer 3 weekenden aan het spelen. Nieuw dit jaar is dat VOS 
en samenwerkingsverband is aangegaan met DSG uit Sloten. Beide verenigingen 
hebben te kampen met problemen om de diverse teams goed gevuld te houden. 
Vorig jaar werkten beide verengingen al samen, maar dan alleen bij de heren. Nu 
is dat ook uitgebreid voor de dames en de jeugd teams. 
 
Hierdoor zullen ook een aantal wedstrijden van VOS gespeeld worden op 
sportpark Soten, maar ook dus een aantal wedstrijden van DSG in Lijnden. 
 
Aan de uitslagen en het spel van de diverse teams is te zien dat er in de teams 
nog wat onwennigheid is tussen de spelers / speelsters. Daarom zullen we de 
eerste wedstrijden van het veldseizoen maar beschouwen als een lange 
voorbereiding op hopelijk een succesvol zaalseizoen. 
 
Op de totaal vernieuwde website van VOS (www.voshandbal.nl) zijn de eerste 
wedstrijd verslagen te lezen. Tevens staat hier veel meer informatie over VOS. 
 
De eerst volgende thuis wedstrijden (in Lijnden) zijn: 
 

zondag 22sept E-Jeugd 11:00 VOS E1 - KDO E1 

 D-Jeugd 12:00 DSG D1 - KRAS/Volendam D3 

 Heren S 13:00 VOS/DSG HS1 - FIQAS/Aalsmeer HS1

 Dames S 14:15 VOS/DSG DS3 - Westsite DS4 

    
zondag 29 sept Dames C 11:00 VOS/DSG DC1 - Najaden DC1 

 Heren B 12:05 DSG HB1 - Houten HB1 

 Dames S 14:25 VOS/DSG DS2 - NEA DS1 

 Dames S 15:40 VOS DS1 - ASV DS1 

    
zondag 6 okt E-Jeugd 11:00 VOS E1 - Legmeervogels E2 

 Dames S 12:00 VOS/DSG DS3 - KDO DS2 

 Dames S 13:15 VOS/DSG DS2 - DSOV DS2 

 Dames S 14:30 VOS DS1 - Vriendschap/TOB DS1 
 
Groet en hopelijk tot ziens 
Vos 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Wij feliciteren 

Op 16 september is de heer Theo Engel  

van de Schipholweg 825 in Boesingheliede maar liefst  

70 jaar geworden! 

Hij wordt van Harte Gefeliciteerd door zijn kleinzoons Justin en Djayden. 

 
*-*-*-*-*-* 

 

Op 4 juli werd geboren op Hoofdweg 45 
 

David Adrianus 
 

Hij is het broertje van Daan 
en het zoontje van 

Gijsbert en Anita Zimmerman 
 

 
 

*-*-*-*-*-* 
 

Op 24 juli om 04.00 uur 
werd er een broertje geboren! 

 
KYAN 

 
is het zoontje van  

Claudia en Patrick Kegels 
en broertje van Amy 

 
Ze wonen op Schipholweg 855 

in Boesingheliede 

Iedereen van harte 

gefeliciteerd !! 
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